
 

  
 

 

 

 
 
 
Referat fra hovedstyremøte tirsdag 17.09.2019 kl 1900 i Bestaståvå 
 
Til stede: Bjarne Bekkeheie, Silje Askvik, Trond Knutsen, Kjetil Nilsen, Martin Oddsen, Rune 
Haaland, Helene Bjørnsen (referent) 
 
Forfall: Jon Ingar Mæland  

 
             
38/19 Godkjenning av innkalling og referat 

 Innkalling og referat godkjent 
 

39/19 Nytt fra administrasjon og marked  

 Nytt billettsystem til eliteseriekamper har skapt litt utfordringer og 
ekstraarbeid, men nå er systemet oppe og går. 

 Marked har hatt flere møter med nye potensielle sponsorer.  
 

40/19 Økonomi 

 God økonomistyring i gruppene. 

 Totalresultatet for idrettslaget ligger over budsjett pr 01.09.19 

 Det vil bli gjort noen justeringer i føringene i de sammentrukne rapportene.  
 

41/19 Godtgjørelse trenere aldersbestemte lag 

 Idrettslaget opprettholder ordningen som i dag for aldersbestemte lag opp til 16 
år, der hovedregelen er at trenere er engasjert på dugnad uten godtgjørelse. I 
unntakstilfeller kan andre løsninger vurderes.   

 43/19 Barneidrett og barneidrettsbestemmelser  

 Innkalling til felles møte med alle gruppene kommer i løpet av kort tid, 
jobber med ekstern foredragsholder.  

 Styreleder og daglig leder deltar på samling for barneidrettsansvarlige i 
Rogaland idrettskrets.  

 Ved oppstart ny sesong skal trenere i de ulike aldersklassene ha en dialog 
om treningstider. Eventuelle utfordringer løses på trenernivå eller 
gjennom dialog med sportslige ledere.  

44/19 Eventuelt 

 Styret fikk en omvisning i ishallen, det er lagt ned betydelig dugnadsinnsats 
for å klargjøre nytt vant, oppussing av garderober og ellers oppgraderinger i 
ishallen.   

 Hockeygruppa ble oppfordret til å komme med forslag til åpent arrangement 

for «gjenåpning av ishall med nytt vant» slik at anlegget kan vises fram for 

alle. 

 


